
Innkalling og referat fra FAU møte 02.11.2023 kl 18-20 
 

Innkalling, arrangement i FAU sin FB gruppe: 

Arrangement av Helene Weydahl Guttorm og FAU Karasjok skole 2023/2024: 
Datarommet på skolen 

Varighet: 2 t 

Gruppe: Medlemmer av FAU Karasjok skole 2023/2024 

Velkommen til første FAU møte! Til dette møtet er alle invitert, både medlemmer og vara, jeg 
håper dere har mulighet til å komme. 
Gleder med til å komme i gang, her er sakene vi skal ta opp: 

1. Konstituering 
2. Orientering nytt skolebygg og flytting til brakker v/rektor 
3. Trafikk - trygg skolevei når skolen er i brakker 
4. Eventuelt  

 

Referat: 
Til stede: Helene Weydahl Guttorm (Leder) 

Berit Regine Laiti 
Máret Biret Skoglund Sara 
Anniken Fagernes 
Fra skolen: May-Britt Balto 

 

Sak Saksfremlegg Diskusjon/konklusjon 

Konstituering Presentasjon av medlemmer 
 
Oppdatering av informasjon på 
oversikter:  
 
 
 
 
 
Konstituering, valg av nestleder: 
 
 
 
Medlemmer til samarbeidsutvalg 
(SU):  

 
 
Helene kontakter dem vi er usikre på i FAU 
oversikten. Foreldrekontakt oversikt: May-Britt 
oppdaterer med telefonnummer og e-post der 
skolen har det. Oversikter legges ut på FB side 
og minskole.no når klare. Her legges også FAU 
referat. 
 
Berit Regine er valgt som nestleder.  Enighet 
om at nestleder ikke er automatisk valgt som 
leder neste år. 
 

Máret Biret og Helene 

Orientering 
nytt 
skolebygg og 
flytting av 
brakker 
v/rektor 
 

• Holder på med montering av brakkerigger. Nesten ferdig utvendig, skal så 
ordne innvendig og få inn varme. Ferdig vasket til 4. desember, ber 
klassene på ungdomstrinnet bidra, slik at kan tjene penger. 

• 1.februar skal alle være i midlertidige bygninger. Bassenget skal være i bruk 
så lenge som mulig, i hvert fall dette skoleåret. Ellers starter 
rivningsarbeidet i februar. Endringer i nybygg fra tidligere ved at 
ambulanseinngang blir slik at den ikke er «synlig» fra skolen.  

 



• Angående «vindu» til svømmehall: Det vil ikke være innsyn til svømmehall 
fra skolearealene.  

• Det er flere grupperom nå enn opprinnelig planlagt. Samtidig legges det 
opp til at alle rom brukes mer aktivt, til ulike tider av døgnet. Det er flere 
områder som kan brukes på ulike måter gjennom skoledagen.  

• Dagsenter vil ha utsyn til skolegård.  

• Jobber med diverse ryddeoppgaver, blant annet hva kan selges og gi 
inntekt til «ekstra» til skolen. Ulike arbeidsgrupper for ulike fagområder nå 
som alt skal sorteres, ryddes og flyttes 

• Plan for at flytting av klasserom, at foreldre og elever flytter egne 
klasserom 

• Byggestart august 2024, ferdigstillelse juni 2026 

• Finnes film om hvordan ny skole vil se ut, May-Britt ser om denne kan 
legges på minskole.no 

Trafikk – 
trygg 
skolevei når 
skolen er i 
midlertidige 
bygg? 
 

Det er laget plass til parkering for 
dem som jobber på skolen, og 
snuplass for bussene, men det er 
liten plass til gjennomkjøring eller 
korttidsparkering for dem som 
ønsker å kjøre/hente barna til/fra 
skolen. Hvordan gi barna en trygg 
skolevei med tanke på biltrafikk? 

Det beste vil være om flere elever går (/sykler) 
til skolen, slik at færre biler kjører der barna 
skal være. Det vil i tillegg gi gevinst ved at flere 
barn er i mer aktivitet. 
 
Det er lagd ekstra skjermet gangsti fra 
Niitonjargeaidnu til skolebygget for å gi 
elevene et trygt sted å gå. 
 
Det vil hjelpe om så mange som mulig lar 
barna gå fra steder utenfor skolen, for 
eksempel fra foreldrenes arbeidsplass dersom 
foreldre og barn kan kjøre sammen og 
foreldres arbeidsplass er i bygda. 
 
Bruke alternative steder der barna kan gå fra, 
eksempel fra Ivvar Ivvar Geavli. 
 
ALLE må respektere hvor det er lov å kjøre og 
ikke for å sikre trygg skolevei. 
 
FAU ønsker en digital kampanje for å øke 
bevissthet hos foreldre og elever om fordelene 
ved å gå (/sykle) til skolen. Forslag: kan 
involvere medielinja på SVG, elevrådet. 

Eventuelt 
 

Info fra rektor: Barneombudet har eget opplegg der de 
sammen med sametinget jobber for å få frem 
synspunkter og saker fra barn på skolene i de 
samiske områdene, jobber med skolens elever 
via elevrådet. 

 Arrangere møte for alle 
foreldrekontakter? 

Helene kaller inn til FAU møte torsdag rett 
etter jul, foreldrerådsmøte midt i januar/andre 
halvdel av januar med disse sakene: 

• Hvordan være en god foreldrekontakt, 
hvordan kan vi støtte hverandre, hvilke 
oppgaver har vi? 



• Info og diskusjon om nytt skolebygg og 
hverdagen i midlertidig skolebygg 

 Andre saker til senere møter i FAU Revidere vedtektene for FAU ved Karasjok 
skole 

 
 


